

委任司法人員

Judicial Appointment





劉淑嫻裁判官

劉淑嫻女士於 1997 年加入律政司，擔任法庭檢控主任。劉女士從檢控工作中累積經驗，加上律政司提供全面而廣泛的培訓，令她對法律事務產生濃厚興趣，而這影響她其後在法律領域的發展。

在 1998 年，她獲派往不同裁判法院的檢控小組，負責多項不同的法庭檢控職務，包括檢控案件和出庭檢控。她在任職法庭檢控主任期間繼續進修法律，最終取得律師資格。她其後以事務律師身分私人執業，並於 2012 年加入司法機構出任特委裁判官。

在 2020 年，她進一步獲委任為裁判官。

Ms Lau Suk-han

Ms Lau Suk-han joined the Department of Justice as a Court Prosecutor in 1997. Her prosecutorial experience and the thorough and wide ranging training provided by the Department nurtured Ms Lau's interest in legal matters and were important factors in the development of her legal career.

In 1998, she was posted to the Prosecutions Team of several Magistrates' Courts, where she took up a wide range of court duties, including prosecuting cases and discharging court duties. During her work as a Court Prosecutor, she continued her legal education and ultimately qualified as a lawyer. Then she privately practiced as a solicitor and joined the Judiciary as a Special Magistrate in 2012.

She was further appointed to the position of Magistrate in 2020.